
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 26 kwietnia 2016 r. 
 
OA.0002.3.2016.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XVIII/2016 
 

z obrad XVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 19 kwietnia 2016 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XVIII sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 14 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 907 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
 
Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie do punktu 5, jako ostatni podpunkt 13 rozpatrzenie projektu 
uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi 
Ruszelczyce. 
 Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie wynikiem 14 głosów „za”, 
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 Porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
14 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Ocena stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie 

Gminy Krzywcza. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 
2) zaliczenia dróg w miejscowości Babice, Bachów, Reczpol, Wola Krzywiecka, 

Ruszelczyce i Chyrzyna do kategorii dróg gminnych publicznych; 
3) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy; 
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4) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Krzywcza na lata 2016-2026; 

5) określenia kryteriów wraz z odpowiadającą im liczbą punktów oraz określenia 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów w postępowaniu 
rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjum, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Krzywcza; 

6) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzywcza w 2016 roku; 

7) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 168/10, 168/11 i 168/12 
w Średniej) stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

8) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 352 w Ruszelczycach) 
stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

9) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 831/1 w Reczpolu) 
stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

10) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 975 w Krzywczy) 
stanowiącej własność Gminy Krzywcza; 

11) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki nr 724 i 725/2 w Krzywczy) 
stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

12) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości (działki nr 2376 
w Bachowie) przez gminę Krzywcza; 

13) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Ruszelczyce. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 3. 
 Protokoły Nr XVI/2016 i Nr XVII/2016 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby 
ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 
Ad.4. 
 Na wstępie tego punktu obrad Kierownik Prewencji Komisariatu Policji 
w Dubiecku st. asp. szt. Ryszard Krukiewicz przedstawił informację na temat 
stanu bezpieczeństwa, ładu i porządku publicznego na terenie Gminy 
Krzywcza za 2015 rok a także za okres w 2016 roku do dnia sesji (Informacja 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
 Następnie Przewodniczący obradom udzielił głosu 
Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy, Komendantowi Gminnemu Oddziału 
Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Krzywczy Piotrowi 
Wanatowi, który przedstawił informację na temat stanu bezpieczeństwa 
mieszkańców gminy Krzywcza w zakresie ochrony przeciwpożarowej 
i miejscowych zagrożeń za 2015 rok a także za okres w 2016 roku 
do dzisiejszego posiedzenia (Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu). 
 



3 

 Radny Ryszard Pawłowski pytał – Czy strażacy bez badań lekarskich 
są dopuszczani do akcji ratowniczych? 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że według 
obowiązujących przepisów strażacy bez badań lekarskich nie mogą 
uczestniczyć w akcjach ratowniczych. Każdy dowódca kierujący zastępem 
strażaków jadących do akcji ratowniczej bierze tych strażaków na swoją 
odpowiedzialność. Czasami w niektórych OSP jadąc do akcji ratowniczej jest 
problem zebrania zastępu strażaków mających ważne badania lekarskie, 
dlatego czasem dowódca do pełnego składu dobiera strażaków niemających 
ważnych badań lekarskich.  
 Przewodniczący Rady Gminy dodał, że badania lekarskie 
nie przeprowadza się dla wszystkich członków poszczególnych jednostek 
OSP, gdyż wiąże się to z dużymi kosztami (około 150 zł za jednego 
przebadanego strażaka), które musiałyby być pokryte z budżetu gminy. 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy dodał, że każdy strażak 
ma obowiązek zrobienia badań lekarskich. Co roku organizuje się na terenie 
gminy przyjazd lekarza medycyny pracy i umożliwia się strażakom 
przeprowadzenie bezpłatnych dla nich badań lekarskich. Ponadto podkreślił, 
że corocznie na walnych zebraniach w jednostkach OSP uczula się 
Naczelników OSP o obowiązku przeprowadzenia badań lekarskich podległym 
strażakom oraz informuje się o odpowiedzialności za niedopełnienie tego 
obowiązku. Przeważnie do akcji ratowniczych bierze się obsady stałe złożone 
ze strażaków, którzy posiadają łącznie ważne wyszkolenie podstawowe 
i badanie lekarskie. 
 Radny Ryszard Pawłowski zaproponował podjęcie uchwały Rady Gminy, 
o niewypłacaniu ekwiwalentu za udział w akcjach ratowniczych strażakom, 
którzy nie mają ważnych badań lekarskich. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan odpowiedział, że nie ma podstawy 
prawnej, aby Rada Gminy mogła podjąć proponowaną uchwałę. Rada Gminy 
decyduje jedynie o wysokości stawki ekwiwalentu za udział w akcjach 
ratowniczych i szkoleniu organizowanym przez PSP. 
 Radny Zygmunt Sobol pytał przedstawiciela Komisariatu Policji 
w Dubiecku – Czy mieszkańcy Gminy Krzywcza odwiedzają Punkt Przyjęć 
Dzielnicowych w Krzywczy? 
 Pan Ryszard Krukiewicz odpowiedział, że od momentu powstania tego 
Punktu przyjęto jedną osobę. 
 
 
Ad.5. 
 Realizując kolejny punkt porządku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia przygotowanych projektów uchwał. 
 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
 Wójt Gminy poprosił o przyjęcie przygotowanej autopoprawki 
do proponowanej uchwały, w której ujęto zwiększenie dochodów i wydatków 
w związku z otrzymaną promesą na usuwanie skutków klęsk żywiołowych 
w ramach której planuje się remont drogi gminnej w Krzywczy.  
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Autopoprawka ta została dostarczona radnym przed rozpoczęciem się 
dzisiejszej sesji Rady Gminy. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z jej autopoprawką. 
 Wyjaśniono również kwestię dotyczącą zmniejszenia o 54 976 zł dotacji 
dla Stowarzyszenia „Jesteśmy razem w Ruszelczycach”. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała przyjęta 
została wynikiem: 13 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/94/2016 stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zaliczenia dróg w miejscowości Babice, 
Bachów, Reczpol, Wola Krzywiecka, Ruszelczyce i Chyrzyna do kategorii dróg 
gminnych publicznych 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady 
Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/95/2016 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 
 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krzywczy. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy Anna 
Żak przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy 
wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 13 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/96/2016 stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych w Gminie Krzywcza na lata 2016-2026. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy Anna 
Żak przedstawiła projekt proponowanej uchwały Rady Gminy 
wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/97/2016 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 
 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie określenia kryteriów wraz z odpowiadającą im 
liczbą punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 
tych kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół 
podstawowych i gimnazjum, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 10 głosów „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących 
się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/98/2016 stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Krzywcza w 2016 roku. 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza 
Robert Kaszycki przedstawił projekt proponowanej uchwały Rady Gminy 
wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Ponadto wyjaśnił, że aby przygotować proponowany Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Krzywcza w 2016 roku Wójt Gminy musi wcześniej wystąpić 
o opinię do Koła Łowieckiego „Dzik”, którego opinia wpłynęła pozytywna. Wójt 
Wystąpił również o opinię do Stowarzyszenia Ochrony Zwierząt Bezdomnych 
w Przemyślu, którego opinia była również pozytywna. Natomiast opinia 
Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Przemyślu była negatywna. Pomimo 
poprawienia tego Programu według zaleceń PIW druga opinia również była 
negatywna. Zaznaczył on przy tym, że ta negatywna opinia jest niewiążąca 
dla Rady Gminy. 
 Następnie przedstawił on główne zalecenia PIW, które wskazują, 
że trzeba określić środki finansowe na wydatki przeznaczone na realizację 
Programu określając rozdysponowanie tych środków na poszczególne 
zadania. Trudno jest przygotować taki plan rozdysponowania środków 
na realizację poszczególnych zadań wynikających z tego Programu. 



6 

Gmina zobowiązana jest do przyjęcia tego Programu corocznie do końca 
marca jednak, że względu na przedłużającą procedurę zaopiniowania tego 
Programu termin ten nie został dochowany, w związku z tym prosił on 
Radnych o pozytywne rozpatrzenie proponowanej uchwały. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak innych uwag 
i zapytań do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił 
do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, 
przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 1 głosie „przeciwnym” (Uchwała 
Nr XVIII/99/2016 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 
 O godz. 10:20 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 11:49. 
 

 W trakcie przerwy salę obrad opuścił Radny Bogusław Jakielaszek, 
który wcześniej usprawiedliwił się u Przewodniczącego Rady Gminy. Od tej 
chwili obecnych było 13 radnych. 
 
 Po wznowieniu obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu 
uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży 
nieruchomości (działek nr 168/10, 168/11 i 168/12 w Średniej) stanowiących 
własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/100/2016 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki 
nr 352 w Ruszelczycach) stanowiącej własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/101/2016 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości 
(działki nr 831/1 w Reczpolu) stanowiącej własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/102/2016 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki 
nr 975 w Krzywczy) stanowiącej własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/103/2016 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działki 
nr 724 i 725/2 w Krzywczy) stanowiących własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/104/2016 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 
 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
nieruchomości (działki nr 2376 w Bachowie) przez gminę Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XVIII/105/2016 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
 
 Na zakończenie tego punku obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie przyjęcia 
Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Ruszelczyce. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 13 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała XVIII/106/2016 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad.6. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację o realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią załączniki 
nr 19 i 20 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad.7,8. 
 Radna Maria Pawłowska pytała – Kiedy pracownik Urzędu Gminy 
p. Zbigniew Kwaśny zostanie skierowany do wykonywania planowanych 
zadań gospodarczych w Reczpolu? 
 Wójt odpowiedział, że w najbliższym czasie pracownik ten zostanie tam 
skierowany do pracy. 
 
 Radny Ryszard Pawłowski uważa, że Pani Radca Prawny nierzetelnie 
podchodzi do sprawy. Świadczy o tym fakt, że w jej piśmie skierowanym 
do Wójta błędnie wpisała jego imię. 
 Zaproponował on, aby zatrudnić kancelarię prawną i wystąpić do sądu 
o rozstrzygnięcie tej sprawy, mimo wyjaśnień Wójta, że sprawa ta może być 
wygrana lub przegrana. 
 Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli po dokładnym rozważeniu będzie 
złożony oficjalny wniosek w tej sprawie, to wniosek ten będzie realizowany. 
 Radny Zygmunt Sobol powiedział, że czytając pismo od Radcy 
Prawnego nie wini ona siebie tylko inne osoby. 
 Radny Ryszard Pawłowski stwierdził, że jeżeli Radca Prawny złożyła 
podpis zgodności pod względem prawnym Specyfikacji Istotnych Warunków 
Zamówienia, to nie może się temu wyprzeć. 
 
 Radny Stanisław Łabaziewicz wnioskował o interwencję do Zarządu 
Dróg Powiatowych w Przemyślu w sprawie zamontowania barier ochronnych 
przy drodze powiatowej nr 1778 Pruchnik – Skopów – Babice na odcinku przy 
skrzyżowaniu z drogą wojewódzką nr 884. 
 
 Radny Stanisław Łabaziewicz zauważył, że pogłębiono rów przydrożny 
oraz wykonano wymianę przepustów przy Świetlicy Wiejskiej w Skopowie 
w związku z tym wnioskował, aby wykonać przyczółki na tych przepustach. 
 Wójt odpowiedział, że planowany zakres prac prowadzonych 
przy budynku Świetlicy Wiejskiej w Skopowie nie został jeszcze zrealizowany 
i obejmuje wykonanie tych przyczółków. 
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 Radny Stanisław Łabaziewicz wnioskował również o zabezpieczenie 
tego rowu przed usuwaniem się ziemi poprzez wyłożenie go płytami 
ażurowymi. 
 Wójt Gminy zauważył, że wykonanie tego zadania pociągnie za sobą 
duże koszty. 
 
 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o usunięcie nieużytkowanego 
skorodowanego stojaka dachowego na przewody elektryczne znajdującego 
się na budynku Świetlicy Wiejskiej w Reczpolu. 
 Radny Ryszard Pawłowski zaproponował, aby wykonanie tego zadania 
zlecić Ochotniczej Straży Pożarnej w Reczpolu. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o spowodowanie ustawienia 
znaku drogowego U-18 lustro przy skrzyżowaniu drogi powiatowej Nr 2069 
Babice-Krążki-Iskań z drogą wojewódzką nr 884 w Babicach 
oraz o interweniowanie do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie 
wyznaczenia drugiego bezpiecznego przejścia dla pieszych przez drogę 
wojewódzką w centrum Babic. 
 Ponadto wnioskował o przebudowę zejścia na zakręcie przy drodze 
wojewódzkiej koło posesji pana Karpińskiego w Babicach, co ułatwi 
poruszanie się pieszych po tym chodniku. 
 
 Wójt Gminy wyjaśnił o planach zakupu tłucznia na poszczególne 
sołectwa oraz przedstawił problem z remontem drogi gminnej Chyrzyna – 
Bachów. 
 
 Radny Zygmunt Sobol pytał o szczegóły planów reorganizacyjnych 
w oświacie na terenie gminy Krzywcza wspomnianej w informacji Wójta Gminy 
i jaki to będzie miało skutek finansowy dla budżetu gminy? 
 Szczegółowych informacji udzielili Skarbnik Gminy, Wójt Gminy 
i Zastępca Wójta. 
 
 Sołtys wsi Babice Adam Czarniecki wnioskował, aby w przyszłym roku 
zaplanować wykonanie chodnika przy drodze gminnej nr działki ewidencyjnej 
833 przebiegającej koło stadionu sportowego w Babicach. 
 Radny Zygmunt Sobol stwierdził, że za wcześnie jest rozmawianie 
o planach wydatków budżetowych na przyszły rok. Obecnie Wójt 
ma do dyspozycji na 2016 rok ograniczone środki finansowe zaplanowane 
do przeprowadzenia bieżących niewielkich napraw dróg gminnych. Prosił 
radnych, aby obecnie nie brali pod uwagę różnych pomysłów zobowiązujących 
do ich realizacji na przyszłość. W okresie jesiennym będzie wiadomo, jakie 
środki finansowe w budżecie gminy na 2017 rok będą przewidziane na wydatki 
związane z realizacją zadań gospodarczych i wtedy dopiero będzie można 
zastanawiać się nad ich podziałem. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Piotr Wanat wnioskował 
o spowodowanie likwidacji miejsca składowania używanej odzieży 
przy parkingu obok kościoła w Krzywczy. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy wnioskował o spowodowanie 
zabezpieczenia załamanej studzienki kanalizacji burzowej na chodniku 
przy drodze powiatowej nr 2080 obok posesji Pana Dorożyńskiego 
w Krzywczy. 
 
 Sołtys wsi Skopów Franciszek Dudycz wnioskował o wyczyszczenie 
oraz wycięcie niepotrzebnych drzew na cmentarzu w Skopowie. 
 
 Sołtys wsi Krzywcza Wiesław Fedyk wnioskował o interwencję 
do Zarządu Dróg Powiatowych w Przemyślu w sprawie udrożnienia rowu 
i przepustów przy drodze powiatowej nr 2083 na odcinku od oczyszczalni 
ścieków do mostu na rzece San w Krzywczy. 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy dodał, żeby przy tej okazji 
interweniować do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie zabezpieczenia 
tłuczniem zniszczonych poboczy na ostrych zakrętach tej drogi koło posesji 
Radnego Zygmunta Sobola oraz przy Oczyszczalni Ścieków w Krzywczy. 
 Zastępca Wójta Wojciech Sobol wyjaśnił, że pobocza te zostały 
zniszczone przez samochody przewożące duże ciężary. Zwracając się 
do przedstawiciela Policji w Dubiecku zaapelował o częstsze kontrole 
pojazdów na moście w Olszanach, gdzie jest ograniczenie tonażowe 
dla samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej powyżej 
15 ton. 
 
 Radny Józef Opałka wnioskował o zlikwidowanie dzikiego wysypiska, 
na którym składowane są materiały niebezpieczne, zlokalizowanego 
na błoniach na działce gminnej przy wierzbach w Bachowie-Krążkach. 
 
 Następnie Sekretarz Gminy przedstawił informację na temat 
przygotowywania wniosków na dotacje do remontów dróg, a także przedstawił 
sprawę zasad przyznawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Krzywcza”. 
 
 Wójt Gminy poprosił, aby radni i sołtysi zastanowili się nad wskazaniem 
lokalizacji zorganizowania dożynek gminnych. 
 
 Zastępca Wójta poinformował o niezadowoleniu mieszkańców wsi 
Średnia w sprawie wywozu prasowanych odpadów z oczyszczalni ścieków 
na działkę gminną w Średniej. Rozważa się możliwość zlecenia odbierania 
tych odpadów firmie, która mogłaby przyjmować takie odpady, ale jest 
to bardzo kosztowne i decyzja ta spowoduje wzrost płatności 
dla użytkowników. Zaapelował przy tym do radnych i sołtysów, 
aby uświadamiać mieszkańców gminy, że wywóz tych odpadów jest konieczny 
i składowane odpady usytuowane są z dala od posesji i nie powinny być 
uciążliwe dla okolicznych mieszkańców. Planuje się zakupić obsypnik 
do kopcowania ziemniaków i po rozłożeniu odpadów obsypnikiem będzie 
to przysypane. 
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 Wójt Gminy zwrócił się do radnych i sołtysów, w których jest sieć 
kanalizacyjna, aby wskazali grunt, na który ewentualnie będzie można 
wywieźć, rozplantować i obsypać te odpady. 
 
 Protokół Nr XVI/2016 i Nr XVII/2016 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza, ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznane zostały jako 
przyjęte jednogłośnie. 
 
 
Ad 9. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1237 
XVIII zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


